
 

Strokovna ekskurzija na Dunaj 

Med 10. in 11. 2. 2011 smo se udeležili strokovne ekskurzije v avstrijsko prestolnico Dunaj. V četrtek,  10. 2.,  smo se ob 

6. uri zbrali pred zgradbo fakultete v Celju. Pričakal nas je moderen Relax-ov avtobus in njihova spremljevalka gospa 

Mojca, ki je skupaj z voznikom skrbela za neovirano izpeljavo izleta ter opravila postopek prijave in odjave iz hotela. 

Napotili smo se proti Mariboru, kjer so se nam na glavni avtobusni postaji pridružile še študentke iz Maribora. Med potjo 

do Dunaja nam je spremljevalka predstavila etnografijo, zgodovino ter posebnosti Avstrijskih dežel in glavnega mesta. 

Pol-urni postanek za kavo smo opravili na postajališču Landzeit.  

Okoli 11. ure smo prispeli pred prostore avstrijske gospodarske zbornice, kjer nas je toplo sprejel pravni sodelavec na 

področju turizma, g. Cristian Vanik. V prostorih zbornice so nam podrobno predstavili delovanje zbornice, program 

turizem v številkah in njen vpliv na avstrijski ter evropski turizem. Gostitelji so poskrbeli za tradicionalno kosilo z 

»Dunajskim šniclom«, hladno krompirjevo solato ter sladico – carski praženec z marmeladnim prelivom. V tej situaciji se 

je primerila zanimiva anekdota, ki je ne bomo nikoli pozabili. Namreč naš sošolec Jaka je carski praženec zamenjal za 

avstrijsko specialiteto neke vrste krompirja,  marmeladni preliv pa je zamenjal za rdeče zelje in tako je združil glavno jed 

s sladico. Pri tem smo mu v nevednosti sledili tudi ostali, na ta račun pa se 

smejimo še danes.  

Sledil je ogled druge največje hotelske verige na svetu – ACCOR group. Od 

vseh videnih hotelov nas je najbolj navdušil hotel Sofitel. Ponaša se z 

elegantno notranjostjo v stilu sivo- črno-bele barve, restavracijo nad mestom 

ter kongresnim centrom. Hotel na prvi pogled deluje temačno, oziroma 

zadržano, vendar temu ni tako. Hotelsko osebje nas je sprejelo odprtih rok in 

nam razkazalo luksuzne sobe s pogledom na avstrijsko glavno mesto. Sledila 

sta še ogleda hotelov nižje kategorizacije, ki sta bila vseeno zelo lepa, vendar 

so nam misli še vedno uhajale k neprimerljivemu luksuzu prvega 

hotela.  

Po celodnevnih ogledih smo se namestili v hotelu verige Austria trend 

International – Bosei 4*. Ker nas je preganjal čas, smo pohiteli s 

tuširanjem ter se uredili za večerjo, ki smo jo imeli v tradicionalni 

avstrijski krčmi Maria Zehn, kjer so svoj pečat pustili tudi številni znani 

Slovenci na Dunaju. Pred večerjo nas je pozdravil predstavnik 

slovenske turistične organizacije na Dunaju, gospod Jan Ciglenečki. V 

svojem nagovoru je predstavil delovanje STO v Avstriji ter poudaril, da 

bo v prihodnosti potrebno več vlaganja v promocijo Slovenije v tujini ter v tematske turistične produkte, osnovane na 

vinskih cestah, kolesarjenju ter pohodništvu. Ob vsem slišanem smo spoznali, da Sloveniji primanjkuje le malo domišljije, 

s katero bi lahko osnovali zanimive tematske proizvode in jih tržili na tujih trgih v povezavi z moderno infrastrukturo. 

Postregli so nam s tipičnimi avstrijskimi jedmi ter domačo kapljico rdečega in belega vina, na katero so prebivalci Dunaja 

še posebej ponosni. Po večerji smo se »mlajša generacija« odpravili s taxi-ji do hotela, kjer smo v lastni režiji imeli 

spoznavni žur. Naša zabava je trajala pozno v noč in pustila polno prijetnih spominov. 

Naslednje jutro smo se odpravili na ogled hotela skupine Austria trend international – Hotela Astoria v centru Dunaja.  

Kot v vseh drugih hotelih so nas tudi tukaj sprejeli z dobrodošlico. Predstavili so nam hotelske sobe z avtentičnim 

slogom, ki združuje staro z novim ter tradicionalno z modernim. V kratkem nagovoru sta nas pozdravila prodajni 

menedžer Thomas Hinterdorfer ter direktorica prodaje gospa Michaela Mondl. Predstavila sta delovanje hotelske 

skupine na področju prodaje ter kongresnega turizma, načrtovane posodobitve in širitve na tuje trge. Po predstavitvi so 

nas vljudno povabili na skodelico kave in rogljiček. Po prigrizku smo nadaljevali s potjo do zasebne univerze za turizem 



Modul, kjer nas je sprejela prof. dr. Astrid Dickinger. Predstavila nam je delovanje najmodernejše zasebne univerze za 

turizem na področju Evrope, univerzitetne programe in podatke o šolnini, ki znaša, za nas nepredstavljivih, 25. tisoč 

evrov za visokošolski program. Delovanje univerze sofinancira in spodbuja Avstrijska gospodarska zbornica, ponaša pa se 

tudi s čudovito lokacijo s pogledom na mesto ob lepi modri Donavi.  

Naša pot se je nadaljevala nazaj do centra mesta, kjer smo si 

ogledali slovenski hotel »Korotan«. Sprejel nas je strokovnjak za 

Slovence na Dunaju, gospod Anton Levstek. Ob skodelici kave nam 

je pojasnil  delovanje tamkajšnjega hotela, štipendiranje slovenskih 

študentov na Dunaju in nas popeljal po stopinjah velikih Slovencev 

na Dunaju. Ob njegovih besedah smo spoznali izjemno zapuščino 

Slovencev na Dunaju. Predstavil nam je delovanje arhitekta Borisa Podrecce, fizika Jožefa Stefana, pisatelja Ivana 

Cankarja, Antona Dremote ter številnih ostalih. Njegove besede so nam dale vedeti, da je bil Dunaj, kot središče tedanje 

habsburške monarhije, domovanje številnih priznanih Slovencev. Po ogledu poti Slovencev smo si ogledali še katedralo 

svetega Štefana, nato pa smo imeli prosto za samostojne oglede in nakupe. Po nakupih še zadnjih spominkov smo se 

okoli  17. ure odpravili na pot proti domu. Pot je ob prijetnih spominih ter pripovedovanju zanimivih anekdot minila 

hitro kot še nikoli.  

Okoli osme ure smo prispeli v Maribor, kjer je izstopilo nekaj študentov, slovo pa nam je zaželela tudi turistična 

spremljevalka, gospa Mojca. V Celje smo prispeli ob pol deveti uri, kjer smo se polni zadovoljnih občutkov ter v upanju 

na še kakšno ponovitev poučne izkušnje, poslovili in odpravili proti domu. 

 

Študentje 2. letnika programa Turizem na FKPV:  

Nina Romih, Mojca Aleksencev, Maja Tanjšek, Rebeka Jeraj, Marina Vasiljevid, Iris Zupanc, Jure Krajnc, Klemen Podlogar, 

Rožle Siljan, Jaka Pušnik in Žiga Meh 

Celje, 14. 2. 2011 

 

 


